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Abstract (en)
[origin: US2023356285A1] A tool unit for a cold forming machine. The tool unit has a tool slide, which is linearly movable in a longitudinal direction.
A carrier for a cold forming rack of the tool unit is provided on the tool slide. By means of an adjustment device, the carrier can be positioned in
a working direction. For this purpose carrier can be preferably linearly moved in working direction. In working direction the cold forming rack is
supported on the carrier and is clamped by means of a clamping device against the carrier. For this purpose the clamping device has at least one
clamping body, which can be moved opposed to a clamping force (F) in working direction and abuts against the cold forming rack. The clamping
device is preferably not directly connected with the carrier. The clamping force is particularly supported indirectly or directly on the tool slide by
passing carrier.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Werkzeugeinheit (10) für eine Kaltwalzmaschine (11). Die Werkzeugeinheit (10) hat einen Werkzeugschlitten (12), der
in einer Längsrichtung (X) linear bewegbar ist. An dem Werkzeugschlitten (12) ist ein Träger (15) für eine Walzstange (18) der Werkzeugeinheit
(10) vorhanden. Mittels einer Einstelleinrichtung (25) ist der Träger (15) in einer Arbeitsrichtung (Z) positionierbar. Hierzu kann der Träger (15)
vorzugsweise linear in Arbeitsrichtung (Z) bewegt werden. In Arbeitsrichtung (Z) stützt sich die Walzstange (18) auf dem Träger (15) ab und wird
mittels einer Spanneinrichtung (19) gegen den Träger gespannt. Die Spanneinrichtung (19) hat hierfür wenigstens einen Spannkörper (36), der
entgegen einer Spannkraft (F) in Arbeitsrichtung (Z) bewegbar ist und an der Walzstange (18) anliegt. Die Spanneinrichtung ist bevorzugt nicht
unmittelbar mit dem Träger (15) verbunden. Die Spannkraft (F) wird insbesondere unter Umgehung des Trägers (15) am Werkzeugschlitten (12)
abgestützt.
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